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Istungit juhatas volikogu esimees Kalle Vister, protokollis linnasekretär Signe Kiin. 

Võtsid osa volikogu liikmed: Marko Tamm, Kalle Vister, Ivar Hanvere, Jaanus Võrk, 

Marika Kütt, Ilmar Kõverik, Tiiu Vips, Ilona Leetma, Eero Viisu, Agu Kabrits, Thaisi 

Kalmus, Meelis Raidve, Ahti Saar. 

Puudusid:  Vahur Saar, Heino Soomlais. 

Istungist võtsid kutsututena osa: abilinnapea Tõnu Jaansalu, abilinnapea Piret Karu, 

linnasekretär Signe Kiin, pearaamatupidaja Maire Appo, keskkonnaosakonna juhataja 

Terje Tomson, sotsiaalabiameti juhataja Jane Kask, Ivo Muru. 

 

 

Päevakord: 

 

1. Turukaubanduse korraldamisest 

2. Linnavalitsuse informatsioon 

3. Tõrva linna 2014.a majandusaasta aruande kinnitamine 

4. Detailplaneeringu algatamine ja lähteülesande kehtestamine 

5. Eluruumi alaliste kulude piirmäärade kehtestamine toimetulekutoetuse 

määramisel 

6. Esindajate nimetamine ühinemisläbirääkimiste juhtkomisjoni 

 

Volikogu esimees Kalle Vister avab volikogu istungi. Kohal 13 volikogu liiget. 

Kalle Vister teeb ettepaneku kinnitada päevakord 6-punktilisena. 

 

Otsustati: kinnitada päevakord 6-punktilisena. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

Turukaubanduse korraldamisest 

Ettekandja: abilinnapea linnapea ülesannetes Tõnu Jaansalu 

 

Turukaubandus on siiani toimunud Valga 3 ja Kevade 4 vahelisel maa-alal. Juba pikka 

aega on räägitud, et see ei ole sobiv koht. Nüüdseks on valminud ka keskväljaku 

ideekavand, mis sellel alal turgu enam ette ei näe. On arutlusel turu kolimine Veski 7a 



kinnistule. 

I.Muru: Veski 7a kinnistu omanik on OÜ Piirimart. Algselt oli meil sealses hoones kavas 

avada siseturg. Kui volikogu otsustab ka välituru Veski 7a kinnistule kolida, siis alustame 

selleks vajalike ettevalmistustega. Turgu hakkab opereerima MTÜ Mulgi Mekk. 70 % 

siseturu osast on plaanis välja rentida. 

A.Kabrits: turu uuest asukohast on juba ammu räägitud, loodame et see saab teoks. 

 

Otsustati ühehäälselt: nõustuda turukaubanduse ümberpaigutamisega Veski 7a 

kinnistule peale vastavate ettevalmistustööde valmimist. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

Linnavalitsuse informatsioon 

Ettekandja: abilinnapea Tõnu Jaansalu 

Tõnu Jaansalu andis ülevaate linna rahvastiku olukorrast ja vahepealsetest linnas tehtud 

töödest ning toimunud üritustest. 

 

T.Vips: Pokardi oru terviseradadel on probleemiks, et seal sõidetakse ATV-de ja 

mootorratastega. 

T.Jaansalu: teavitame probleemist politseid. 

E.Viisu: kas teeremondi rahadest oleks võimalik korraldada ära Veski tänaval kõnnitee 

äärekivi paigaldamine? 

T.Jaansalu: võtame pakkumised ja saame korraldata. Samuti tahame mõne kruusakattega 

tänava kõvakatte alla saada. 

A.Kabrits: linnavalitsuse info all sooviks edaspidi saada jooksvalt infot ka 

ühinemisläbirääkimiste kohta. 

T.Jaansalu: nõus. 

K.Vister: 1.augustist lähevad sulgemisele mitmed bussiliinid, mis puudutavad ka Tõrvat. 

On oluline Tõrva inimeste huvide kaitseks rääkida läbi maanteeametiga selles osas. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks 

 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

Tõrva linna 2014.aasta majandusaasta aruande kinnitamine 

Ettekandja: pearaamatupidaja Maire Appo 

Kaasettekandja: revisjonikomisjoni esimees Marko Tamm 

 

A.Kabrits: kui palju linnal on võimalik laenu võtta? 

M.Appo: see tuleneb eelarvest, umbes 1 miljon eurot. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 11 „Tõrva linna 2014.aasta majandusaasta 

aruande kinnitamine“ 

 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

Detailplaneeringu algatamine ja lähteülesande kinnitamine 

4.1. Tõrva linna keskväljaku ja lähiala detailplaneeringu algatamine ja 

lähteseisukohtade kehtestamine 

Ettekandja: keskkonnaosakonna juhataja Terje Tomson 



Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 12 „Tõrva linna keskväljaku ja lähiala 

detailplaneeringu algatamine ja lähteseisukohtade kehtestamine“ 

 

 

4.2. Veskijärve puhkeala detailplaneeringu algatamine ja lähteseisukohtade 

kehtestamine 

Ettekandja: keskkonnaosakonna juhataja Terje Tomson 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 13 “Veskijärve puhkeala detailplaneeringu 

algatamine ja lähteseisukohtade kehtestamine” 

 

 

4.3. Riiska puhkeala detailplaneeringu algatamine ja lähteseisukohtade 

kehtestamine 

Ettekandja: keskkonnaosakonna juhataja Terje Tomson 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 14 “Riiska puhkeala detailplaneeringu 

algatamine ja lähteseisukohtade kehtestamine” 

 

 

5. Eluruumi alaliste kulude piirmäärade kehtestamine toimetulekutoetuse 

määramisel 

Ettekandja: sotsiaalabiameti juhataja Jane Kask 

Kaasettekandja: sotsiaalkomisjoni esimees Tiiu Vips 

 

J.Kask: määruse eelnõusse on ekslikult sattunud üks arvestuslik ebatäpsus. Kuna 

varasemalt oli kehtestatud üks määr üüri või haldustasu kohta ja uues määruses on 

vastavad kululiigid eraldi, siis teen ettepaneku kehtestada üüri piirmäär kuni 2,08 eurot 

ruutmeetri eest kuus ja haldamise kulu kuni 1,75 eurot ruutmeetri eest kuus. 

T.Vips: sotsiaalkomisjon arutas seda eelnõu ja seal oli üüri piirmäär kuni 2.38 eurot 

ruutmeetri eest kuus ja haldamise kulu kuni 1,45 eurot ruutmeetri eest kuus. Teen 

ettepaneku kinnitada määrus sel kujul nagu see oli arutusel sotsiaalkomisjonis.  

T.Kalmus: toetan samuti komisjoni esitatud eelnõud. 

J.Kask: kuna toimetulekutoetuse maksmisel võetakse aluseks tegelikud kulud, siis pole 

ka problem, kui volikogu võtab määruse vastu sel kujul, nagu oli sotsiaalkomisjonis 

arutusel. 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 7 “Eluruumi alaliste kulude piirmäärade 

kehtestamine toimetulekutoetuse määramisel” 

 

 

6. Esindajate nimetamine ühinemisläbirääkimiste juhtkomisjoni 

Ettekandja: volikogu esimees Kalle Vister 

 

Omavalitsusjuhid on koos käinud kahel korral. Siseministeeriumi toel saame protsessi 

nõustama Rivo Noorkõivu. Kokku on lepitud, et 1.septembriks pannakse kokku 

alusmaterjalid. 

A.Kabrits: millal on plaanis rahvahääletuse läbiviimine? 

K.Vister: selleks, et rahvahääletust läbi viia peab meil olema valmis ühinemislepingu 

projekt, sest rahvas tahab teada, millistel tingimustel ühinemine toimub. 



Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 15 “Esindajate nimetamine 

ühinemisläbirääkimiste juhtkomisjoni” 

 

 

 

 

Kalle Vister                                                                  

Istungi juhataja                                                              


